

Protokoll fört vid styrelsemöte UBHK 2024-04-08 kl 18:30

Plats: Digitalt

Närvarande: Torgny Näslund, Magnus Palmeström, Margit Håkansson, Marie Berggren, Lena Wiklund, Marie Krigh, Amanda Brynjarsdottir, Emelie Lönnebrink.

Frånvarande: Marlene Hörnlund Gunnarsson

§1 Ordförande öppnade mötet.

§2 Till justerare valdes Emelie Lönnebrink.

§3 Dagordningen godkändes.

§4 Genomgång av föregående protokoll som lades till handlingarna.

§5 Rapportering

- Från VU - inget
- Från VG – god aktivitet, ingen särskild fråga lyft till styrelsen.
- Från ÖND – fullmäktige har genomförts, förslag om höjd avgift röstades ner. Marie Berggren valdes att ingå i distriktets valberedning.
- Från SBK – inget.
- Från arbetsgrupp för nytt klubbområde – inget nytt sedan föregående möte.
- Ekonomi – ser bra ut, kvartalsrapport ska skickas ut till samtliga VG-sammanslagda, även blankett för uppföljning av ekonomi och verksamhet ska skickas ut.

§6 Förslag från ÖND om deltagande i att arrangera SM.

Efter diskussion enades styrelsen om att det inte är aktuellt att ta huvudansvar för ett SM med tanke på den arbetsinsats som krävs och att vi inte har fungerande klubbområde. Däremot kan vi hjälpa till om någon annan norrlandsklubb vill arrangera.

§7 Förslag från medlem att anordna möte för att välkomna nya medlemmar 1 gång/termin.

Styrelsen anser att det är ett bra förslag och vill gärna koppla det till HUG som kommer att förstärkas med representation från styrelsen (Torgny och Marie). Den medlem som lämnat förslaget ska få återkoppling (Margit).

§8 Förslag att tillsätta arbetsgrupp med uppdrag att utvärdera nuvarande fördelning av tid i hallarna och ta fram förslag på eventuella förändringar till medlemsmöte.

På VG-mötet redogjorde Carin Nylander Nygren för att en arbetsgrupp tog fram förslag till nuvarande fördelning av tider och att medlemsmöte beslutade om nuvarande ordning, det är nu ett antal år sedan. Föreningen har förändrats på senare år med många nya medlemmar och även nya VG, samt att vi har tillgång även till Brännlandshallen. Mot den bakgrunden bör en utvärdering göras. Om utvärderingen visar att förändringar behöver göras ska beslut fattas på medlemsmöte.

Torgny tar på sig att hålla ihop utvärderingen tillsammans med hallansvariga. Synpunkter från samtliga VG ska inhämtas.

§9 Med anledning av att regeln ”prova på en gång utan medlemskap” i hallarna tagits bort har frågan ställts ”vad gäller för inofficiell tävling/tävling”?

Styrelsen beslutar att undantag gäller för inofficiell/officiell tävling, då krävs inte medlemskap.

§10 Brännlandshallen

- Uppdrag och mandat för Brännlandsgruppen

Brännlandsgruppen föreslår att de får följande mandat, vilket styrelsen ställer sig bakom.

- Besluta om inköp till hallen.
- Besluta om trivselregler.
- Besluta om rutiner för städning.
- Besluta om uthyrning och priser.

I vanlig ordning ska verksamhetsplan och budget upprättas.

Frågan om uthyrning till externa instruktörer/hundföretagare behöver utredas vidare. Om det ska vara tillåtet får inte undanträngning av klubbens verksamhet ske, en skälig avgift ska gälla och varje enskild uthyrning ska godkännas av Brännlandsgruppen.

- Omförhandling av hyresavtal.

- Det har varit ett antal kontakter med hyresvärden, ett underlag ska vara oss tillhanda senast fredag 12 april, ett möte ska genomföras under vecka 16.

§11 Begäran från VG Nosework att få utbilda domare till en kostnad om ca 25 000.

Styrelsen godkänner begäran under förutsättning att VG Nosework ökar även intäktssidan med motsvarande belopp och därmed finansierar utbildningen.

§12 Övriga frågor

Inga

§13 Mötet avslutas

Vid protokollet

Margit Håkansson

Justeras

Torgny Näslund

Emelie Lönnebrink